

Please note: This translation is provided for information purposes only, please fill in the German fields. In the event of any discrepancies between the translation and the original German version, the latter shall take precedence.

Ehrenwörtliche Erklärung zum „Grünen Reisen“ bei ERASMUS+ Aufenthalten Declaration of Honour (Self-Certification) for Erasmus+ Green Travel

Hiermit bestätige ich, _____ (Nachname, Vorname), geboren am
(TT.MM.JJJJ), dass ich die Hin- und/oder Rückfahrt zu meiner

Zieleinrichtung, _____,

(Name der Zieleinrichtung, Land), mit folgenden nachhaltigen Verkehrsmitteln antreten werde:

Andere¹:

I, _____ (surname, first name), born on _____ (DD.MM.YYYY),
hereby confirm that I will travel to and/or from my host institution, _____
_____, (name of host institution, country) by the following means of transport:

Please select _____,

Other: ¹ _____

Die Auszahlung der Green Travel-Reisetage erfolgt zusätzlich zu der regulären Erasmus+ Förderung und muss vor dem Aufenthalt beantragt werden.

Bitte errechnen Sie die Entfernung im [Erasmus Distance Calculator](#).

Green travel top-up funding is paid in addition to standard Erasmus+ funding. The application for top-up funding must be completed before your stay abroad.

Please calculate the distance to your host city using the [Erasmus distance calculator](#).

Bei umweltfreundlichen Verkehrsmitteln (Green Travel)

Travel days for green travel by distance

Distanz Band / Distance	Wie viele Reisetage? / Travel Days
10 bis 100 km / 10 to 100 km	2
101 bis 1500 km / 101 to 1500 km	4
1501 bis 2200 km / 1501 to 2200 km	5
2201 und mehr km / more than 2201 km	6

¹ Multiple means of transport can be combined.

Bitte wählen Sie:

Tag/e Reisezeit

Please select:

travel days

Ich verpflichte mich, unaufgefordert den **Nachweis** zur klimafreundlichen **An-/Abreise in Form einer digitalen Kopie meines Tickets/Quittung** zum Ort der Zieleinrichtung einzureichen.

Ich wurde darüber informiert, dass ich den Original-Nachweis meiner An-/Abreise für 5 Jahre aufbewahren und diesen bei Bedarf im International Office zur Prüfung einreichen muss.

I undertake to provide, without prior request, **proof** of climate-friendly **travel** by submitting **a copy or scan of my travel ticket/receipt(s)** to and/or from my host institution.

I understand that I am required to keep the original proof of climate-friendly travel for five years and to submit it to the International Office if requested.

Mit meiner Unterschrift bestätige ich, dass alle o.g. Angaben vollständig und wahrheitsgemäß sind und ich nehme zur Kenntnis, dass ich die genehmigten Fördermittel im Falle von Falschaussagen an die Universität des Saarlandes zurückzahlen muss.

By signing, I confirm that all statements made above are true and complete. I understand that I will be obliged to repay to Saarland University all funding unduly granted on the basis of any false statements made.

Datum, Ort

Date, place

Unterschrift der/des Geförderten

Applicant's signature